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Před otevřením jsou nové prodejny v rekonstruované části domu služeb. V nových 
prostorech budou mít zázemí prodejna ovoce a zeleniny, pekařství Adélka, řeznictví 
RABBIT, reklamní agentura Visibrand a kadeřnictví Lenky Novákové. Se všemi jsou 

již uzavřeny nájemní smlouvy a jednotliví nájemci si 
chystají interiéry prodejních prostorů. Zbývá dořešit 
se společností EON připojení do rozvodné sítě.  
Nové obchodní prostory rozšíří nabídku služeb a 
zboží. Rekonstrukcí město vytvořilo dobré podmínky 
pro dlouhodobé fungování obchodů v našem městě. 

K dobrému fungování obchodů je nutná také dostatečná kupní síla a poptávka po 
nabízeném zboží. Proto pevně věřím, že prodejny obyvatele zaujmou čerstvostí, 
pestrostí a bohatou nabídkou, která přiláká kupující lépe, než velká nákupní 
střediska v okolních městech. Zdravý patriotismus nás všech je zapotřebí nejen u 
obchodníků, ale i u ostatních služeb, např. zdravotnických. Pouze při dostatečné 
poptávce tyto služby v našem městě zůstanou a budou rozšiřovat svoji nabídku. 

Tomáš Hrubec, starosta  

V září skončí volební období 2018-2022, které nám připravilo několik nečekaných a 
těžkých událostí. Toto volební období velmi poznamenala pandemie covid, 
současný válečný konflikt na Ukrajině a odchod dlouholetého starosty pana Karla 
Dvořáka.  
I když to nebyly snadné roky, podařilo se připravit a dokončit několik pro naše 
město významných investičních akcí. Město prochází proměnou, na které má také 
nemalou zásluhu nový majitel zámku záhájením tolik potřebné rekonstrukce 
celého objektu. 
Největší akcí v tomto volebním období bylo zahájení I. etapy rekonstrukce domu 
služeb. Díky této kompletní opravě stávajících prodejních prostor se nám podařilo 
udržet a rozšířit nabídku pro obyvatele. V nových prostorech tak postupně budou 
působit pekařství Adélka, masna RABBIT, prodejna zeleniny a další služby. 
Přestavba byla financována z investičního úvěru a podpořil ji také Jihočeský kraj z 
Krajského investičního fondu. Proměnou prošlo také veřejné prostranství před 
kostelem. Nejprve jsme se s majiteli dohodli na odkoupení nemovitosti 
„bufet“ včetně okolních pozemků. Následně pak proběhla demolice tohoto objektu.  
V mateřské škole proběhla kompletní rekonstrukce a zateplení střechy. Tato akce 
byla z 90 % podpořena dotací z Ministerstva financí. V loňském roce prošel 
rekonstrukcí pavilon „Berušek“ a letos proběhne kompletní rekonstrukce kuchyně.  

Informace města

Slovo starosty

Hodnocení volebního období 2018 - 2022
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Na základní škole bylo zrekonstruováno sociální zařízení na prvním i druhém 
stupni, z evropských peněz byla podpořena nová kombinovaná učebna pro výuku 
cizích jazyků. Z národních zdrojů vznikl nový a bezpečný vestibul školy. Získat 
dotace je v současné době velmi náročné a je nutné tyto akce velmi dobře připravit. 
Proto jsem rád, že se nám touto cestou podařilo podpořit některé stavební akce. 
Rekonstrukcí také prošly místní komunikace a chodníky. U zdravotního střediska je 
nové parkoviště a chodník do ulice Luční. V této ulici 
mají všechny pozemky vhodné pro výstavbu rodinných 
domů své majitele. Na sídlišti Na Hliněnce byla zahájena 
revitalizace výstavbou parkoviště podél technických 
služeb a rekonstrukcí dešťové kanalizace do Podskalí, 
která bude ukončena koncem roku. Průběžně probíhá 
také oprava bytového fondu města, domků s pečovatelskou službou. Sportovní areál 
se dočkal nových sektorů pro vrhačské disciplíny, oplocení a vyčištění od 
náletových dřevin. S převodem společnosti ETKO pod město probíhají také 
investice do strojního vybavení pro údržbové a úklidové práce. Pandemii covidu 
jsme také využili k uzavření výhodných smluv na dodávky plynu a elektrické 
energie až do konce roku 2022. Poté nás všechny, se stále probíhajícím zdražováním 
energií, čeká velmi složité období. 
Postupně se také podařilo zprovoznit ordinaci dalšího praktického lékaře a po 
covidu také zubní ordinaci MUDr. Princové, které tak doplňují stálé ordinace MUDr. 
Tomáše a Aleny Urbanových. Všechny školy, ke kterým se v roce 2020 připojila i 
Základní umělecká škola Allegro, provedly naše menší i větší ratolesti složitým 
obdobím covidu. Pro školství jistě jedna z nejtěžších zkoušek, se kterou si školy 
poradily velmi dobře. Vedení všech škol si zaslouží velké poděkování za odvedenou 
práci v tomto náročném období. Poděkování si zaslouží také sportovní oddíly, 
spolky a sdružení, které se věnují dětem a mládeži ve svém volném čase a rozvíjejí i 
kulturní činnost v Nové Včelnici. 
Všem, kteří se podíleli na zlepšení našeho města, zastupitelům, pracovníkům 
městského úřadu, spolkům a obyvatelům, za jejichž podpory jsme naše město 
postupně proměňovali, děkuji za spolupráci. 

Tomáš Hrubec, starosta města 

Informace města

Svoz odpadů - srpen, září
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Zasedání proběhlo ve středu 20. dubna 2022 od 19.00. Přítomni byli všichni 
zastupitelé. Informace jsou podány ve zkrácené verzi. 
Zastupitelstvo schválilo: 
• Stanovení počtu členů zastupitelstva pro nadcházející volební období 
Pro nadcházející volební období je stanoven počet členů zastupitelstva na 11 členů 
• Smlouva o přezkoumání hospodaření města za rok 2022 
Uzavření smlouvy o přezkoumání hospodaření s nezávislým auditorem J. Tinkou. 
• Programová dotace pro rok 2023 
Podpora aktivit pro podporu práce s prioritním zaměřením na děti a mládež ve výši 
200.000, - Kč. Lhůta pro podání je 1.8.2022 – 31.10.2022. Částka byla letošnímu 
roku navýšena. 
• Směna pozemků se společností SaZ s.r.o. 
Směnu pozemků v okolí zámku se společností SaZ s.r.o. 
• Oprava výtluků komunikací 
Vysprávku nerovností a výtluků na místních komunikacích se spol. Asfalt OKGroup. 
• Koupě traktoru pro technické služby 
Pořízení nového traktoru SAME Explorer 100 MD GS pro technické služby od 
společnosti Y-CZ s.r.o. 
• Změnu č.1 Územního plánu Nová Včelnice 
Po opakovaném veřejném projednání se i tuto změnu podařilo dokončit. 
• Dodatek č.3 ke smlouvě o likvidaci odpadu 
Dohoda o navýšení cen v závislosti na zvýšení cen pohonných hmot a zlepšení 
výkupních podmínek pro tříděné suroviny. 
• Smlouvu o poskytování internetových služeb od společnosti Galileo 
• Oprava havarijního stavu veřejného osvětlení v Mateřské škole 
Opravu provedla firma Svatoslav Pokorný z Jindřichova Hradce 
• Nový ceník technických služeb 
Navýšení cen o 4 % v souvislosti s nárůstem cen pohonných hmot 
• Nájemní smlouvy v domě služeb s pekařstvím Adélka a řeznictvím RABBIT 
• Žádost o individuální dotaci s příjemcem SPCCH ve výši 2000,- Kč 
• Účetní závěrku a závěrečný účet města za rok 2021 
• Odměny výborům a komisím 
Členům finančního výboru, kulturní komise a členům redakční rady, kteří nejsou 
volenými zástupci města, odměnu ve výši 3000,- Kč za první pololetí roku 2022. 
• Provozní řád čistírny odpadních vod 
• Rozhodnutí o výběru zhotovitele úpravy ve dvou pavilonech v MŠ 
Zakázka v letošním roce realizována nebude, akce nebyla podpořena dotací z 
Ministerstva pro místní rozvoj.  

Tomáš Hrubec, starosta města

Informace města

Informace z 32. zasedání zastupitelstva města



 5

Poplatek ze psů na rok 2022 
Připomínáme povinnost dle obecně závazné vyhlášky č. 
4/2019, o místních poplatcích, uhradit příslušnou výši 
poplatku za rok 2022 ze psů starších 3 měsíců. Tuto 
vyhlášku lze nalézt na našich internetových stránkách 
(www.vcelnice.cz). Poplatek je možné uhradit po 
telefonické dohodě bankovním převodem nebo zaplatit 
přímo na finančním odboru MěÚ Nová Včelnice. 
Finanční odbor, Michaela Hanzlová, tel. 384 371 325. 

Vedoucí FO Michaela Hanzlová 

Pracovník technických služeb 
Město Nová Včelnice přijme na plný úvazek pracovníka do odboru technických 
služeb. Požadujeme dobrý zdravotní stav bez omezení, samostatnost, ŘP skupiny B 
a T, zkušenosti s prací s ručním elektrickým nářadím, s obsluhou strojní sekačky, 
křovinořezem apod., osvědčení pro práci s motorovou pilou výhodou.  
Charakteristika vykonávané práce - správa a údržba městského majetku, zeleně a 
veřejných prostranství, místních komunikací a chodníků, práce s mechanizací, 
provádění drobných oprav, zimní údržba komunikací a s tím spojená pracovní 
pohotovost. Nástup od 1. 8. 2022 nebo dle dohody. 
Bližší informace k pracovní pozici poskytne tajemnice městské úřadu. 

Pavlína Nebeská, tajemnice 

Příslušným registračním úřadem pro volby do zastupitelstva města Nová 
Včelnice je Městský úřad Nová Včelnice. 
Kandidátní listiny mohou podávat zmocněnci volebních stran nebo nezávislí 
kandidáti v souladu s § 21 odst. 3 zákona o volbách nejpozději do 19. 7. 2022 do 
16.00 hodin. Místem podání je Městský úřad Nová Včelnice, Komenského 386, 378 
42 Nová Včelnice, první patro, číslo dveří 8 - tajemnice Pavlína Nebeská nebo číslo 
dveří 5 - správní odbor (podatelna) Pavlína Pešková. 
Počet členů zastupitelstva města Nová Včelnice pro volební období 2022 - 2026 je 
stanoven na 11 členů. 
Potřebný počet podpisů na petici podporující kandidaturu nezávislého kandidáta 
je 89 a pro sdružení nezávislých kandidátů 155. 

Pavlína Nebeská, tajemnice 

Informace města

Město přijme zaměstnance

Máte uhrazen poplatek za svého psa?

Informace k volbám do zastupitelstva města

http://www.vcelnice.cz
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Velikou radostí je vždy 
slavnostní vítání dětí do 
života. V pondělí 23. května 
odpoledne se v obřadní síni 
MěÚ slavilo hned dvakrát. 
Nejmladší občánky Nové 
Včelnice přivítali starosta 
mě s t a To m á š H r u b e c , 
místostarostka Mgr. Jana 
Mař íková a matrikářka 
Andrea Šívrová.  

Kulturním pásmem všechny 
potěšily děti z mateřské školy.  
V š e m n o v ě n a r o z e n ým 
děťátkům a  jejich rodinám 
přejeme hodně radosti, zdraví 
a lásky, dobrou budoucnost a 

a ť 
se j im v 
n a š e m 
m ě s t ě 
dobře žije. 

Foto: Petr 
Černoch. 

Ze života města

Přivítali jsme nejmladší občánky města
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Pozvánky města
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Děk u j e m e M a r t i ně 
Fryčové a strunnému 
kvartetu HARP ROCK 
MÚRA za velký hudební 
zážitek. Muzikanti přijali 
pozvání a přijeli nám  
z p ř í j e m n i t k vě t n o v ý 
podvečer ve čtvrtek 26. 
k v ě t n a n a k o n c e r t 
nazvaný Kouzelná harfa v 
knihovně.  Kapela MÚRA hraje ve složení: harfa - 

Martina Fryčová, housle – Vláďa Bartoš, 
akustická kytara: Pepan Snížek, 
e l e k r i c k á k y t a r a – M i l a n 
„Dozy“ Doležal.   V netradičním 
aranžmá pro moderní harfu, housle, 
klasickou a elektrickou kytaru jsme 
slyšeli irskou hudbu, skladby z filmů 

a 
m u z i k á lů , 
m o d e r n í 
s o u č a s n é 
p í s n ě i 
k l a s i k u .  
Prozradi l i 
nám,  že 
jako teenageři spolu založili rockovou kapelu, později je osud znovu dal 
dohromady. Koncert si užili jak diváci, tak muzikanti. Prý nečekali tolik lidí v 
publiku, všechny připravené židličky byly brzy před začátkem koncertu obsazené. 
Díky hudbě jsme se tak trochu přenesli do jiných sfér, jak to jen ona dokáže.  

Z knihovny

Jako teenageři spolu založili rockovou kapelu
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Jestli ano, jděte do toho. A jestli ne, zkuste to taky :-) 
Hlavní výhra: kniha Nová Včelnice plná fotek. 
Všechny indicie potřebné ke zjištění správných odpovědí, včetně 
fotografií, jsou dostupné na webu města a v knihovně. Nemusíte ale 
jen hledat na internetu, stačí se trochu porozhlédnout kolem a 
poptat…  Při pátrání se jistě dozvíte mnoho zajímavého. 

Pravidla a soutěžní otázky jsou od 1. 7. zveřejněny na: 
www.vcelnice.cz, na Fb Město Nová Včelnice, Fb Městská knihovna Nová 

Včelnice a v knihovně. 
Své odpovědi včetně jména a kontaktu můžete buď zaslat emailem na: 
knihovna@vcelnice.cz, nebo v písemné podobě doručit do knihovny osobně či 
poštou. Uzávěrka je 31. 8. 2022.  
Držíme palce a těšíme se  na vaše odpovědi :-) 

Mezi čtenáři je mnoho delší dobu nevrácených knih, proto jsme se 
rozhodli jako vstřícný krok vyhlásit na léto čtenářskou amnestii. 
Od 1. 6.  do 31. 8. 2022 nevybíráme žádné sankční poplatky za 

nevrácené výpůjčky. Kdo odkládáte vrácení 
knih, využijte této možnosti a přineste knihy vrátit.  
Stane se, že člověk nestihne, zapomene. Vždy je možné se 
domluvit a lhůtu pro vrácení knih prodloužit. V tom 
případě stačí do knihovny zajít, případně zavolat, poslat 
email , nebo s i výpů jční lhůtu prodlouž i t sám 
prostřednictvím online knihovního katalogu 
na https://www.vcelnice.cz/volny-cas/knihovna/ 
Žádáme také všechny čtenáře o nahlášení kontaktního 
emailu, čísla telefonu,  případně změny adresy. 
Od 1. 9. budeme podle platného knihovního řádu poplatky 
vybírat. Naším cílem není kasička naplněná drobnými, ale 
zkvalitnění služeb knihovny, kompletní knižní fond a dobrá 
komunikace. 
Přejeme vám krásné léto a zajděte si pro čtení. Z bohatého 
fondu si jistě každý vybere, je zde přes 14 tisíc titulů, knížky 
a časopisy pro malé i velké. Těšíme se na vás :-) 

                                            Jana Tušilová, knihovnice   

Z knihovny

Prázdninová soutěž: Znáte Novou Včelnici?

Letní čtenářská amnestie

http://www.vcelnice.cz
mailto:knihovna@vcelnice.cz
https://www.vcelnice.cz/volny-cas/knihovna/
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Čtvrteční dopoledne 9. června patřilo našim 
deváťákům. Zavítali do obřadní síně městského 
úřadu, aby si nacvičili nástup u příležitosti 
slavnostního předávání závěrečného vysvědčení ze 
základní školy. Nepřišli však jen kvůli tomu, ale 
hlavně proto, abychom si společně popovídali. 
Letošní devítky byly dvě, takže žáků přišlo hodně a 
beseda se tak trochu časově protáhla. Všem jsme 
položily dvě stejné otázky a třetí vždy jinou. 
Otázky pro všechny: 
1. Na jakou školu půjdeš? Byla to pro tebe jasná 
volba, nebo bys šel/šla raději jinam? 
2. Každý někdy o něčem sníme, jaký je tvůj sen o 
budoucím životě? 
Třída A 
Veronika Bartáková 
1. Jsem přijatá na zdravotku v Jindřichově Hradci, byla to pro mě jasná volba. 
2. Nevím, nemám takový sen. Záleží na škole, jak to půjde dál. Pak se uvidí. 
Na co se nejvíc těšíš, až ukončíš školní docházku? 
Hodně se těším na poznání nových lidí. 
Jakub Borč 
1. Půjdu na průmyslovku do Českých Budějovic, obor Geodézie a katastr 
nemovitostí. Byla to pro mě jasná volba, uvažoval jsem o tom s dědou a v rodině. 
Mám rád mapy a umím s nimi pracovat. 
2. Takový sen nemám, budu reagovat podle toho, co se stane, co život přinese. 
Co se ti vybaví, když se řekne Základní škola Nová Včelnice? 
Jde to, dá se to, v pohodě. 

Štěpán Fohl 
1. Obchodní akademie Jindřichův Hradec, obor Ekonomické 
lyceum. Je to jasná volba, podle mých schopností a zájmu. 
2. Nechci hledět do budoucnosti, spíš se teď zaměřím na 
střední školu. Pak se uvidí, jestli půjdu dál na VŠ nebo ne. 
Co myslíš, že tě devítiletka naučila? 
Spoustu věcí, je toho hodně ze všech možných předmětů. 
Dobré byly i přípravy na přijímací zkoušky s paní 
učitelkou Dvořákovou z matematiky a paní učitelkou 
Sedlákovou z českého jazyka.  Hodně mě podpořili i 
rodiče a děda s babičkou, nutili mě připravovat se, za to 

jim chci poděkovat.  

Deváťáci

Přestávky mě bavily a zeměpis mě vůbec nebavil.
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František Kolář 
1. Půjdu do Hluboké nad Vltavou, obor Mechanik elektrotechnik. Byla to jasná 
volba, rád dělám rukama, nechci být zavřený někde v kanceláři. Taťka dělá řemeslo, 
chci pracovat s ním.  
2.  Asi bych se chtěl vzdělat co nejvíc v mém oboru, aby se pak líp pracovalo. Taky se 
chci stát dobrým fotbalistou, hraju za Novou Včelnici. V Hluboké je taky fotbalový 
klub, chtěl bych za ně hrát, kdybych mohl. 
Potýkal ses ve škole s nějakými problémy? 
Ne, nepotýkal. 
Štěpán Kršek 
1. Čeká mě gymnázium v Jindřichově Hradci. 
Původně jsem se hlásil do Prahy na filmovou školu, 
ale nevzali mě. Vystuduju gymnázium a pak půjdu 
na vysokou. 
2. Chci se stát režisérem a scénáristou. Občas ve 
volném čase něco napíšu… 
Který rok ve škole byl pro tebe nejlepší, a který 
nejhorší? 
Nejlepší byla devítka. Zdá se mi, že v devítce jsme 
byli nejvíc parta, byla zábava. Nejhorší byla šestka, 
protože najednou nás bylo ve třídě moc. Na prvním stupni jsme byli ve dvou 
třídách, v šestce nás spojili, přibyli problémoví žáci a lidi, kteří mi nesedli. 
Eliška Lejtnerová 
1. Půjdu studovat obor Analýza potravin ve Veselí nad Lužnicí. Těším se, i na intr. 
Měla jsem vybranou ještě jinou školu, ale na tuhle se taky těším. 
2.  Chci poznat nové lidi, nové věci. 
Kdybys mohla ohodnotit učitelský sbor, jaké známky by asi převažovaly a 
našla bys kandidáta na samé jedničky? 

Převažovaly by asi trojky. Kandidáty na samé 
jedničky bych našla na druhém stupni, třeba 
náš pan učitel chemie Tomáš Englický. Hodiny 
nejsou nuda, je to zábava, zasmějeme se. 
Kristýna Novotná 
1. Střední zdravotnická škola Tábor. Původně 
jsem se hlásila na TRIVIS, nevzali mě. 
2.  Vidím se jako sestřička na JIPce nebo na 
dětském oddělení. 
Jsi ráda, že už na základce končíš, a 
proč? 
Nejsem ráda, bude mi chybět celá naše 
třída, i béčko a učitelé, jsou skvělí. 

Deváťáci
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Matěj Novotný 
1.  Půjdu na Střední zdravotnickou školu Tábor. U mě je to jasná volba, od šesté třídy 
tam chci jít, práce zdravotníka mě zaujala při sledování seriálů, filmů.  
2.  Chci být záchranář, bavilo by mě to. 
Na co budeš ze základky nejvíc vzpomínat? 
Určitě na kamarády a na paní učitelku Dvořákovou nezapomenu, v dobrém.  
Michaela Pešková 
1. Budu studovat Ekonomické lyceum na obchodce v Jindřichově Hradci. Nechtěla 
jsem jít na intr, tak jsem vybírala školy v okolí. Tohle byla jasná volba.  
2. Snad mi sedne nová škola, snad budu obklopená dobrými lidmi a budu s nimi 
šťastná. Chtěla bych studovat v zahraničí.  
Chtěla bys jednou žít v České republice, nebo tě láká zahraničí? 
Na nějakou dobu bych chtěla odejít do Anglie nebo do Jižní Koreje, tam chvíli žít, 
načerpat zkušenosti. Pak se uvidí, co dál. Líbí se mi korejská hudba, kultura. 
Lukáš Přibyl 
1. Půjdu se učit na zedníka do Jindřichova Hradce. Hodně jsem se rozhodoval, 
původně jsem dlouhou dobu chtěl jít na kuchaře, baví mě vaření. 
2.  Nevím, nemám sen. Uvidí se. 
Co budeš dělat o prázdninách, chystáš se 
na nějakou brigádu? 
Ano, chystám se na brigádu, budu pomáhat 
na opravě včelnického zámku. U té firmy 
budu mít po prázdninách i školní praxi. 
Mykhailo Shelelia  
1. Půjdu do Kamenice na automechanika, 
mám rád auta.  
2.  Můj sen je fotbal. Hraju za Novou 
Včelnici, budu v tom pokračovat.  
Co tě ve škole nejvíc bavilo a co vůbec 
nebavilo? 
Nejvíc mě bavil tělocvik a chemie. 
Ondřej Velek 
1. Půjdu do Českých Budějovic na strojního 
mechanika/zámečníka, budu na intru. Školu jsem si vybral kvůli sportu a hledal 
jsem obor, který by mě to trochu bavil. Budu hrát volejbal. V Budějovicích je 
nejlepší sportovní klub v ČR, Jihostroj. Teď hraju za Novou Včelnici, za Jindřichův 
Hradec a reprezentuju Jihočeský kraj v kategorii starších žáků.  
2.  Nemám sen. 
Co bys vzkázal budoucím deváťákům? 
Ať se učí, protože je to důležitý. Nesmí kašlat na všechno, člověk si musí vybrat 
nějaký směr. 

Lukáš Vetýška 

Deváťáci
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Lukáš Vetýška 
1.  Půjdu do Hluboké nad Vltavou učit se na mechanika elektrotechnika. Zajímám se 
o oblast elektřiny, byla to pro mě jasná volba. Dělá to i strejda, baví mě to. 
2.  Dobře udělat školu a maturitu, být zajištěný.  
Jaké bude loučení se školou? 
Kamarádi mi budou chybět, zůstaneme určitě v kontaktu. Bude rozlučka. 
Magdaléna Zdeňková 
1.  Budu na Střední zdravotnické škole Jihlava, 
docela se těším. Původně jsem chtěla na 
TRIVIS, ale nevzali mě. 
2.  Chci znovu zkoušet dostat se na TRIVIS. 
Ráda bych pak pracovala jako učitelka ve 
školce, nebo jako lékařka u záchranky, nebo 
jako policistka. 
Co bys ve škole změnila a co bylo naopak 
super? 
Změnila bych přístup učitelů. Super byly 
obědy, ve škole vaří výborně.  

Třída B 
Nela Černá 
1. Na Obchodní akademii do Českých Budějovic. Chtěla jsem jít na jinou s 
oborem cestovní ruch, ale tam jsem se nedostala. 
2.  Cestovat po Americe. 
Na co se nejvíce těšíš, až ukončíš školní docházku? 
Asi na to, že přijde něco nového, nová životní etapa. 

Veronika Horká 
1. Na stavební průmyslovku do Tábora, byla to pro mě 
jasná volba. Chtěla jsem tam a dostala jsem se. 
2. Být šťastná, zdravá a s rodinou, jiné představy 
nemám, to se všechno uvidí časem. 
Co se ti vybaví, když se řekne základní škola Nová 
Včelnice? 
Škola, město, lidi, které znám a pan učitel Englický s 
paní učitelkou Dvořákovou. 

Elena Jačová 

1. Na uměleckou školu obor reklamní tvorba do 
Jihlavy. A byla to pro mě jasná volba už od 6. tř. 
2.  Nevím. Nemám v tomhle jasno. 
Co myslíš, že tě devítiletka naučila? 
Je toho hodně. Nejvíc asi spolupráci s ostatními 

lidmi. Nevím. 
  

Deváťáci
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Daniel Jakubek 
1. Do Plzně na telekomunikace, prostě takovej ajťák. Chtěl jsem jít na trochu jiný 
obor, ale nakonec jsem si vybral tohle. 
2. Chci tady s tím klukem, co je za mnou (Míra Sokol) vyjet do Ruska na motorce. 
Potýkal ses ve škole s nějakými problémy? 
Asi ne. Všechno probíhalo v pohodě, až na nějaké učitele, kteří mi nesedli. 

Nikola Jinochová 
1.  Byla to jasná volba. Jdu do Veselí na 
potravinářskou školu, obor analýza 
potravin. 
2.  Abych zůstala s rodinou co nejdéle, 
zdravá a šťastná. 
Který rok ve škole byl pro tebe nejlepší, a 
který nejhorší? 
Nejlepší byla určitě devítka, protože tam 
jsme se dali všichni úplně dohromady. A 
nejhorší, nevím… Asi šestka, protože se 
nám změnil třídní učitel. 

Hana Kubíková 
1.  Pro mě jasná volba. Jdu na kosmetické 
služby do Jihlavy. Je to maturitní obor. 
2.  Mít zdravou rodinu a být šťastná. 
Kdybys mohla ohodnotit učitelský sbor, 
jaké známky by převažovaly a našla bys 
kandidáta na samé jedničky? 
Jo, stoprocentně by se našel kandidát na 
jedničky, asi paní učitelka Dvořáková a pan učitel Englický, jinak by to byly dvojky a 
trojky. 

Karolína Loskotová 
1.  Jdu na zemědělku do Hradce a tam jsem taky chtěla. 
2.  Asi být šťastná a cestovat do ciziny. Chtěla bych se podívat do Ameriky. 
Jsi ráda, že už letos na základce končíš, a proč? 
Jsem ráda, ale i nerada. Ráda, protože začíná něco nového, ale nerada, protože 
neuvidím ty své spolužáky. 

Natálie Němcová 
1. Když jsem tu školu viděla, tak to byla jasná volba, půjdu na veterinu do Budějovic. 
2. Podle výběru školy je to celkem jasné, že bych chtěla být veterinářkou. 
Na co budeš ze základky nejvíc vzpomínat? 
No, budu asi vzpomínat na náš kolektiv a na učitelku Dvořákovou a učitele 
Englického. 

Deváťáci
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Dominika Povolná 
1. Jdu na pekaře do Pelhřimova. Šla bych jinam, někam ke zvířatům, ale to nešlo. 
2.  Chci jezdit závodně na motorce, nebo autem moto GP, nebo rallye. Anebo se 
starat o zvířata. 
Co budeš dělat o prázdninách, chystáš se na nějakou brigádu? 
Na brigádu nejdu, protože nebudu mít čas. Jedu na dva tábory a budu jezdit k 
taťkovi na Moravu. 
Miroslav Sokol 
1. Do Třebíče na střední průmyslovou školu, obor energetika. Volba to byla pro mě 
asi jasná. 
2.  Můj sen je být svalnatý, mít se dobře, že nebudu muset řešit finanční stránku. 
Chtěl bys jednou žít v České republice, nebo tě láká zahraničí? 
Určitě v České republice, protože mi to tady přijde hezké. 
Zahraničí mě láká jenom na cestování. 
Samuel Šmol 
1.  Do Hradce na zedníka, volba byla jasná. 
2.  Být zdravý, šťastný, mít rodinu. To je 
všechno. 
Co tě ve škole nejvíc bavilo a co vůbec 
nebavilo? 
Přestávky mě bavily a zeměpis mě vůbec 
nebavil. 
Ondřej Valík 
1.  Do Hradce na zedníka, a tam jsem chtěl jít. 
2.  Asi žádnej. Nechám to na přítomnosti. 
Co bys vzkázal budoucím deváťákům? 
Ať to přežijou s učitelama, hrůza a děs. 
Zuzana Veselá 
1. Na akademii do Světlé nad Sázavou, zaměření propagační grafik. O prázdninách 
jsme byli na dni otevřených dveří, škola se mi líbila, tak jsem si ji zvolila. 
2.  Asi si pořídit pejska. Podnikat, založit si firmu s grafikou. 
Jaké bude loučení se školou? 
Smutné. Bude se mi stýskat po učitelích, spolužácích a kamarádech ze školy. Teď 
plánujeme rozlučku. 
Milan Vetýška  
1.  Chtěl jsem jít na uměleckou, ale jdu na automechanika do Kamenice. 
2. Ty jo, já nemám sen. Já nejsem na sny. 
Co bys ve škole změnil a co bylo naopak super? 
Hodně se ve škole měnila pravidla, to se mi moc nelíbilo. Jednou platilo to, a pak 
zase něco jiného. Jinak učitelé, někteří, hlavně ti na hlavní předměty, byli fajn. Byli 
milí, ochotní, a když se něco nepovedlo, pomohli. Kdyby to bylo na mně, taky bych 
zrušil vedlejší předměty. 

Deváťáci
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Něco málo nám sdělili i třídní učitelé obou devítek, Daniela Šímová 9. A a Miroslav 
Zikmund 9. B. 
Jak budete na tuto třídu vzpomínat? 
Daniela Šímová 
Třídní v této třídě jsem od 8. ročníku, jinak jsem učila obě třídy od šesté. Mám je 
ráda, jsou živější, komunikují a jsou slušní. Hrajeme fér play. 
Miroslav Zikmund 
Já, vzhledem k tomu, že je mám jako třídní pouhé dva měsíce, tak určitě v dobrém. 
Ve třídě se učí pěkně, jsou klidní, někdy bohužel až moc. Neškodilo by, kdyby se 
občas víc zapojili. Jinak, tohle je třída s nejvíce třídními učiteli za celý druhý stupeň. 
Vystřídali se tu hned 4. 
Co byste popřáli dětem do budoucího života? 
Daniela Šímová 
Ať jsou v životě spokojení, zdraví a ať se za sebe nemusí stydět. 
Miroslav Zikmund 
Kolegyně to řekla moc hezky i za mě. Já se pod to také podepíšu. 
Těšíte se na prázdniny a jaké máte plány? 
Daniela Šímová 
Těším se strašně moc, potřebuju dobít energii. Nějaká dovolená tady u nás bude, ale 
hlavně, že bude volno. 
Miroslav Zikmund 
Já se taky moc těším. Hlavně na čas, který budu trávit se synem. Pak očekáváme 
nový přírůstek do rodiny, také se moc těším,  a to zabere,  myslím,  dost času. 

Děkujeme všem za drahocenný čas, který nám věnovali, přejeme krásné prázdniny a 
odchozím žákům hodně štěstí v nové životní etapě. 

Pavlína Nebeská a Jana Tušilová 

Deváťáci
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Letos žáci naší školy absolvovali jednotné přijímací zkoušky na různé maturitní 
obory bez jakýchkoliv úlev a výjimek. Řádné termíny zkoušek se konaly ve dnech 
12. a 13. dubna, ale jejich výsledky se žáci dozvěděli až po 28. dubnu, když byly 
zpracovány Centrem pro zjišťování výsledků vzdělávání (CERMATEM). Před 
zpřístupněním výsledků školám prošlo zadání didaktických testů odbornou 
kontrolou validační komise Centra pro zjišťování výsledků vzdělávání a Nezávislé 
odborné komise Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. V rámci expertního 
posouzení tyto komise konstatovaly, že všechny testy i jednotlivé úlohy, ze kterých 
se testy skládají, jsou formulačně i konstrukčně v pořádku. 
K 1. březnu 2022 podalo k jednotné přijímací zkoušce přihlášku více než 103 tisíc 
uchazečů. Každému uchazeči, který konal testy ve dvou termínech, se započítával 
lepší dosažený výsledek z matematiky a lepší dosažený výsledek z českého jazyka. 
Z naší školy se jednotných přijímacích zkoušek zúčastnilo 19 žáků a tři žáci dělali 
již v lednu talentové zkoušky na umělecké obory. Ostatní z vycházejících si volili 
různé učební obory. Všichni naši žáci přijímací zkoušky úspěšně zvládli, i když v 
nich nebyly úkoly vždy jednoduché. Obory, na které nakonec podali všichni 
zápisové lístky, jsou různorodé, technické obory – mechanik elektronik, energetik, 
geodet, automechanik, telekomunikační mechanik, strojní mechanik, zedník, 
ekonomické obory, umělecké – propagační grafik, tvůrce reklam, čtyři lidé se 
přihlásili na střední zdravotní školy, jedna žákyně byla přijata na střední veterinární 
školu, jedna žákyně bude kosmetičkou, jedna pekařkou, dvě žákyně budou studovat 
analýzu potravin. Studovat na gymnáziu bude z tohoto závěrečného ročníku pouze 
jeden žák. 
Všem našim žákům budeme držet palce, aby se jim líbilo na školách, které si 
vybrali, aby skvěle uplatnili své znalosti a byli spokojeni ve svém dalším životě.  

                                                                            Mgr. Jitka Sedláková, výchovná poradkyně 

Ze života školy

Jednotné přijímací zkoušky 2022
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Ve spolupráci s Jihočeskou hospodářskou komorou jsme pro naše žáky připravili 
workshopy, kde mohli nahlédnout pod pokličku různých povolání. Ze začátku byly 
naše možnosti omezené, neboť stále útočily různé odnože koronaviru, ale pak přišla 
naše chvíle, kdy jsme mohli realizovat některé z 
našich plánů. Pro jednotlivé ročníky druhého 
stupně jsme dojednali workshopy z oblasti 
agropodnikání a služeb. Žáci 7. ročníků navštívili 
Hospodářský dvůr Bohuslavice, kde se věnují 
agropodnikání. Žáci mohli vidět, co všechno  oblast 
obnáší, od chovu hospodářských zvířat, ubytování, 

restauraci, palírnu 
či hipoterapii. Žáci 
šestých a osmých 
ročníků pak ocenili 
u m ěn í c u k r á ř ů . 
Zavítali do cukrárny 

Lavendy v Jindřichově 
H r a d c i , k d e s i 
vyzkoušeli jejich práci 
se vším všudy. Upekli 
si cupcaky a sušenky 

podle receptů cukrárny, která se dostává na vyhlášená 
místa v České republice. Pro žáky t o b y l j i s t ě 
nezapomenutelný zážitek, který mohli vnímat všemi 
smysly. V krátkém exkurzu poznali, ale i ocenili 
práci cukrářů. Doufáme, že b u d e m e m o c i 
zprostředkovat žákům další tyto z k u š e n o s t i a 
nebudeme omezováni různými vládními opatřeními. 

      Mgr. Jitka Sedláková, výchovná poradkyně 

Předškoláci z Mateřské školy v Nové Včelnici nás navštívili 18. května, aby si 
vyzkoušeli práci v jazykové laboratoři vybavené programem Robotel, práci na 
dotykových tabletech a interaktivní tabuli. Dopolední program byl rozdělen do 
dvou bloků, kdy děti z mateřské školy pracovaly ve dvou skupinách. Byli rozděleni, 

Ze života školy

Workshopy k volbě povolání

Setkání budoucích prvňáčků s vycházejícími žáky
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neboť počet míst v laboratoři je 20 a počet nastávajících prvňáčků byl 25. Druhá 
skupina pracovala za pomoci žáků 9. A třídy na doprovodném výtvarném programu. 
Oba bloky byly tematicky orientovány k jaru, k domácím zvířatům a jejich 
mláďatům. Procvičovali jsme matematickou gramotnost (počítání do 10). Některé 
děti se předvedly jako budoucí matematičtí experti. Číselnou řadu dokázali odříkat 
daleko za dvacítku. Připomenuli jsme si barvy, tvary, domácí zvířectvo. Děti 
houževnatě plnily jednotlivé úkoly. Práce s tablety a s interaktivní tabulí byla 
zaměřena na procvičování jemné motoriky a práci s didaktickou technikou. Děti 
pracovaly s chutí a nebojácně se zapojovaly do aktivit.  
Práce v takové učebně vyžaduje určitou zručnost a znalost obsluhy počítače, 
systému  Robotel a práce na dotykových tabletech.  Žáci 9. A byli zkušenými 
průvodci malým předškolákům. Pomáhali jim se spuštěním jednotlivých programů, 
učili je, jak zacházet s dotykovým tabletem, jak plnit jednotlivé úkoly, řídili práci s 
počítačem. Snažili se malým dětem z naší mateřské školky co nejlépe vysvětlit 
jednotlivé úkoly a pomoci při jejich řešení. Nezahálela ani skupina, která pracovala 
ve výtvarné sekci. Vyráběli malé závěsné ptáčky, sluníčka a za pomoci paní 
asistentky Andrey Šteflové malovali jarní motivy na obličejíčky dětí. Malí 
předškoláci pracovali se zaujetím. Bez problémů se zapojovali do připravených 
aktivit, úspěšně a s nadšením je řešili. Nebojácně komunikovali s velkými dětmi. 
Spolupráce probíhala skvěle díky právě asistenci žáků 9. A. Vše jim pohotově a 
trpělivě ukazovali a provázeli je celým programem, za což bych jim chtěla veřejně 
poděkovat. Zde fungovala metoda partnerského učení výborně a byla přínosem pro 
obě strany.  

       Mgr. Jitka Sedláková 

Ze života školy
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Konec školního roku je v mateřské škole obdobím výletů. S dětmi ze tříd Sluníčka a 
Motýlci jsme navštívili jihočeské Borovany, kde jsme shlédli divadlo na místním 
zámečku a poté jsme se přesunuli do Zooparku Dvorec za zvířátky. Počasí nám 
přálo, sluníčko svítilo a tak jsme si výlet užili. 

Ze života školky

Do ZOO za zvířátky
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A protože děti ze 
Sluníček se tento 
š k o l n í r o k s e 
školkou loučí a 
odchází do školy, 
naplánovali jsme si 
j e š tě 

jeden výlet vláčkem do Kamenice nad 
Lipou. Ve vlaku jsme jako správní výletníci 

zpívali naše oblíbené písničky. Na zpáteční 
cestě jsme vystoupili ve Žďáru a po vyznačené 

trase 
jsme podnikl i 
cestu za pokladem, který 
nebylo jednoduché najít! 
Ale děti se ukázaly jako 
z d a t n í s t o p a ř i a n a 
všechny čekala sladká 
studená odměna.  

Pavla Hrdoušková,  

učitelka MŠ

Ze života školky

Podnikli jsme cestu za pokladem
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Zadejte nebo vložte text

Ze života školky

Hurá do školy
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Tanečky při 
slavnostním 
p a s o v á n í 
n a š i c h 
sluníček. 

Dne 9.6.2022 proběhla v Domě dětí a mládeže J. Hradec dopravní soutěž, které se 
zúčastnili i zástupci naší mateřské školy (Nikolka Sedláková, Thea Vajdová, 
F a n d a U r b a n a Matýsek Pfauser). 

Dě t i by ly moc šikovné, umístily se na 4. místě a v 
k a t e g o r i i jednotlivci obsadil Matýsek 
Pfauser 1. místo. Moc gratulujeme.               

Pavla 
Hrdoušková, 

Zuzana 
Kazdová 

Ze života školky

Dopravní soutěž
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Zvonek zvoní, škola končí, prázdniny 
jsou svěží, v družině jsme taky 
zamkli, vzpomínky k vám běží, 
nádhernej čas… 
Známou melodií vás zvu na krátkou 
procházku družinovými zážitky z 

předprázdninových 
měsíců. Cesta se 
k l i k a t i l a 
pohádkovými údolími, rozezpívanými loukami i hororovou 
temnou roklinou.  
Jednoho krásného dne pejsek s kočičkou i dvě družinové víly 
přivítali v naší škole budoucí prvňáčky. Svými úkoly si 
ověřili, že se můžeme těšit na opravdu šikovné kamarády. 
Do zpěvu nám bylo i ve chvíli, kdy se svým jarním pásmem 
tanečků a písní přišly děti z Krojové družiny z Jarošova 
nad Nežárkou. „Buďme všichni veselí, že jsme jara 
dočkali, buďme všichni veselí, že je tu.“ zpívalo se. 
Nejednu veselou písničku přidal na svůj nástroj i 
samotný dudák a mnozí poprvé obdivovali neobvyklý 
nástroj i krásné blatské kroje.  

Ze života školní družiny

Zvonek zvoní, škola končí, prázdniny jsou svěží...
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V závěru dubna nás 
c e s t a z a v e d l a n a 
tajemné místo, kam se 
slétli čarodějnice a 
čarodějové ze širokého 
okolí.  Předváděli své 
p ř í š e r n é š k l e b y , 
z á p a s i l i s o b ř í m i 
p a v u č i n a m i a v 
divokém tanci spřádali 
č a r o d ě j n é p i k l e . 
J e š t ě ž e n i k o h o 
nadobro neodneslo 
čarodě jné koš tě a 

mohli jsme se 

vydat na výpravu do Městské knihovny v Nové 
Včelnici. Paní knihovnice připravily dětem 
detektivní pátrání po čtenářských úkolech a 
prozkoumat jsme mohli i široký fond zdejších 
knižních titulů.  
K z á ž i t kům , n a k t e r é n e j s p í š n i k d y 
nezapomeneme, patří dozajista přespání v 
družině. Každý, kdo si sbalil spacák, pár dalších 
drobností a přišel v pátek 13. navečer do 
družiny, mohl zůstat ve škole přes noc! Pomocí 
časových portálů jsme cestovali časem a překonávali nástrahy od pravěkých 
dob až po budoucnost. Se setměním ovšem přišla přítomnost a s ní stezka odvahy. 
Tmavá škola s hororovou cestou lemovanou jen svíčkami byla jen pro otrlé povahy. 
Naštěstí do rána bylo po všech strašidlech veta a my šli domů dospat dlouhou noc. 

Zazvonil zvonec a blížil se školy konec. Jako ve správné 
pohádce i u nás vše dobře dopadlo. Při dětském odpoledni 
jsme posbírali Zlatovlásce ztracené korále a přinesli živou 
vodu. A aby nebylo pohádek málo, proměnily děti z 
divadelního kroužku Kostel v Nové Včelnici i družinu při 
dni otevřených dveří na království plné růží. Šípková 
Růženka našla svého prince a my vám děkujeme za 
doprovod při procházce po družinové pěšině.  
Přejeme všem pohádkové prázdniny a budeme se těšit 
opět na viděnou.  

Za tým vychovatelek Zdenka Ouhelová 

Ze života školní družiny
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Ve středu 15. června odehrály 
děti z dramatického kroužku 
školní družiny v místním 
kostele veršovanou pohádku 
O Šípkové Růžence. 
Naše obavy z malé návštěvnosti 
se naštěstí nepotvrdily. Naopak 
- počet diváků předčil všechna 

naše očekávání. Za podporu a obrovský aplaus 
všem divákům moc 
děkujeme.  
Opravdu velké díky 
bychom pak rádi 
touto cestou poslali 
p. Štanglovi za jeho 
opětovnou pomoc a 
vytvořené zázemí v 
kostele i na faře, 
paní Štanglové  a 
paní  Škvorové za 

sladké pohoštění a samozřejmě zástupcům města za 
návštěvu a bohaté odměny. 
S vámi ostatními se budeme těšit na shledanou někdy příště!    Zdeňka Jakešová  

Ze života školní družiny

Z kostela bylo království  plné růží
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Letošní činnost Klubíku u Pejska a Kočičky byla opět ovlivněna pandemií 
covid-19 a trochu i válkou na Ukrajině. Ale i tak jsme si ty naše 

středy dokázali pěkně užít a něco vytvořit. 
V únoru jsme  uspořádali sbírku oblečení, hraček a dalších 
potřebných věcí pro ukrajinské maminky a děti ubytované 
v Penzionu Athéna. V březnu jsme si v Klubíku udělali 
karneval, který si děti moc užily. 
V květnu jsme se s Klubíkem zapojili do Tvořivého 
odpoledne na zahradě 
MěÚ v Nové Včelnici. 
Tvoření jsme si moc 
užili a domů odcházeli s 
dobrým pocitem, že se 
nám to všem podařilo 
zvládnout. Děti, které za 

n á m i p ř i š l y společně vyrábět, byly 
úžasně šikovné. Děkujeme za tuto příležitost. 
V červnu proběhla v Klubíku oslava 
narozenin, na které nesměl chybět dort s 
prskavkami a pořádná muzika k tančení. A jako zakončení školního roku jsme si pro 
děti připravili hru šipkovanou, kdy jsme se 19.6. sešli u kostela, řekli si vše potřebné 
a hra mohla začít. Děti s nadšením plnily úkoly a na závěr si podle poskládané mapy 
našly poklad. Hru jsme zakončili rozdáním diplomů a opékáním špekáčků na 
Šibeňáku. 
Na závěr bychom chtěli všem poděkovat a dětem popřát krásné prázdniny. V září se 
opět budeme těšit na společné chvilky.                               Iva Riwoń a Pavlína Vintrová 

Co nového v Klubíku

Naše středy jsme si dokázali pěkně užít
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Měli jsme sraz v pátek v 16:00 na nádraží v Nové Včelnici. Odjeli jsme v 16:11 a 
přijeli do Jindřichova Hradce v 16:41. Potom jsme přestoupili do rychlíku, který měl 
zpoždění 5 minut, takže jsme z Jindřichova Hradce odjeli v 17:00. Jeli jsme do 
Strakonic, cesta trvala tak 2 hodiny. Takže příjezd byl v 19:00, kde jsme museli na 
další spoj. Konečná stanice byl Vimperk. Tam jsme 
přijeli ve 20:00 a šli jsme do klubovny, kde jsme 
se navečeřeli. Po dobrém jídle jsme p ř e m ý š l e l i n a d 
sobotní trasou Šumavskými kopci. Poté jsme šli spát 
kolem 22:00. 
V sobotu jsme vstávali v 7:00 a dali si rozcvičku, poté 
jsme se nasnídali. Měli jsme c o r n f l a k e s s 
jogurtem. Vydali jsme se na cestu a 1,5 h jsme bloudili 
ve Vimperku. 
Po delší cestě jsme si začali vařit 
oběd. Dělali jsme kolínka a z nich 
potom těstovinový salát. Když jsme 

dojedli, tak jsme se vydali 
n a c e s t u z p ě t n a 

základnu. V klubovně 
jsme byli v 17:00. 

Celkem jsme ušli 
něco přes 20 
km. Večer jsme 

hráli deskové hry. 
Spát jsme šli ve 

22:00 a druhý den ráno jsme šli na vlak a jeli domů. 
Kříž Karel 

1. skautský oddíl Gatlida Nová Včelnice 
www.gatlida.skauting.cz 

Termín: pátek 12. srpna od 13 hodin 
Místo: Přísálí hotelu Jelen 

Těšíme se na setkání.  Dejte vědět spolužákům, kamarádům. 
                                                  Kršek, Mysliveček, Matějková, Prokešová

Skaut + pozvánka

Horská výzva na Šumavě

Sraz spolužáků ZŠ Nová Včelnice po 68 letech

http://www.gatlida.skauting.cz
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Svaz postižených civilizačními chorobami Nová Včelnice 

připravuje na září zájezd  

Slavonice – Dačice a okolí. 

Zájemci, hlaste se u Kršků na telefonu 606 182 990. 

Přesný termín a čas odjezdu bude oznámen včas.               Oldřich Kršek 

Děkuji panu starostovi Tomáši Hrubcovi a městu Nová Včelnice za 
blahopřání a dárek k narozeninám.  

J. Morava         

Přednášku na zajímavé téma 
Cukrovka, štítná žláza, cévy 
uspořádal 21. května Svaz 
p o s t iže nýc h c i v i l i z ačn í m i 
chorobami. Přednášela MUDr. 
Vladimíra Fejfarová z IKEMu 
Praha, špička v oboru. 
Pořadatelé očekávali vyšší účast 
než 30 lidí.   

      
Výbor SPCCH 

Informace města

Pojeďte s námi na zájezd do Slavonic, Dačic a okolí

Poděkování

Povzdech pořadatelů
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Jubilejní 20. ročník Českých akademických her letos hostily České Budějovice. 
Reprezentovat své vysoké školy se vydala také skupina novovčelnických atletů. 
Marek Strnad se stal dvojnásobným 
akademickým vicemistrem, když po stříbru 
z "osmistovky" 1:54,17 se svými kolegy z 
Univerzity Karlovy vybojoval ještě stříbro 
ve štafetě na 4x 400 m. 
Dominik Gysel reprezentoval ČVUT. Po 
tréninkovém výpadku kvůli zranění se ve 
skoku o tyči umístil na 4. místě 413 cm. 
Filipa Michálka vyslala Jihočeská 
univerzita na soutěže atletické i plavecké. 
V závodě na 5000 m skončil na 7. místě 
výkonem 16.30,58. Se štafetou na 4x 400 m 
pak přidal ještě 4. místo. 
Mimo soutěž běžel 5000 m také Šimon Michálek 16.38,78, který doběhl o jedno 
místo za svým starším bratrem - tedy 8. místo. 
Nikola Ježková se probojovala do finále běhu na 100 m. Zde reprezentantka 
Vysoké školy ekonomické a skončila na 7. místě 12,46 sec. 
V hodu oštěpem soutěžila v barvách Jihočeské univerzity také Eva Němcová. Její 
výkon 26,31 m stačil na 10. místo. Na závěr ještě pomohla ke 4. místu ve štafetě na 
4x 100 m.                                        MS 

Kategorie dorost + junioři 18. - 19. 6. 2022 stadion 
SSK Vítkovice v Ostravě 
Také v letošním roce měla novovčelnická atletika 
zastoupení na „gigantu“ Mistrovství ČR dorostenců a 
juniorů, které v letošním roce hostila Ostrava. 
Náš oddíl reprezentovali 4 atleti. 
8. místo - 2000 m překážek – Jakub Strnad – 
dorostenci 6:42,33 – kolize na překážce 700 m do cíle 
jej připravila o lepší umístění, které bylo hodně 
reálné. 
9. místo – 3000 m - Antonín Kinšt – dorostenci 
9:14,04 – teprve druhý start na této distanci a skvělý 
osobní rekord i umístění. 

Sport

Atletika - České akademické hry 2022

Atletika - Mistrovství ČR
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10. místo – koule 4 kg – Ema Svědíková – juniorky 10,91 m – finálová osmička byla 
blízko, ale i přes to skvělé umístění. 

8. místo (v rozběhu) – 110 m př. – Šimon Urbánek – 
dorostenci 15,77 sec – premiéra na MČR v této disciplíně, 
kterou lze hodnotit pouze pozitivně. 
Všem atletům patří poděkování za úspěšnou 
reprezentaci „Novovčelnické“ atletiky. 
Po uzávěrce tohoto 
dvojčísla zpravodaje 
b u d e p r o b í h a t 
MISTROVSTVÍ ČR 

mužů a žen 

v Hodoníně  24. - 25. 6. 2022.  
Na tomto šampionátu, který je vrcholem 
letošní sezóny budeme mít 2 zástupce: 
sprintera Filipa Holoubka - 400 m a 
mílaře Marka Strnada 1500 m.             MS 

22 . 6 . proběhly místní 
atletické závody naší "malé 
atletiky". Děti si vyzkoušely 
běh na 50 metrů, skok do 
dálky a hod plným míčem. 
Závěr patřil běhu na 150 
metrů. Všichni do závodů 
dali maximum a zúročili 
natrénované zkušenosti z 
celého roku. Vítězové byli 
všichni, kteří se zúčastnili. 
Dík patří i p. Pospíšilovi a p. 
Mileretovi, kteří zajistili 

hladký průběh v rolích rozhodčích a p. Pfauserové, která dětem napekla krásné 
perníkové medaile.                         Jitka Šprinclová, trenérka 

Sport

Závody malé atletiky
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Krajské přebory Pelhřimov 28.5.2022 
Krajské přebory, byly výletem na celý den, pro velkou účast týmu z okolí i větší 
vzdálenosti. Jsme rádi, že jsme se mohli zúčastnit a porovnat síly s krajem. 

VS0 A 
22. Mezerová Zuzana  
24. Sedláková Simona 
VS0 B 
10. Zelenková Denisa 
11. Sestacovschi Daria 
13. Kubaláková Julie 
VS4 C 
8. Kepková Diana  
VS5 C 
6. Kubaláková 
Adéla 

Závody přípravek Jindřichův Hradec 4.6.2022 
Tímto závodem pro nás končí letošní závodní sezóna, teď si 
chvilku odpočineme, ale pak se budeme připravovat a těšit 
na další sezónu, která začne v příštím školním roce. 

Kategorie 2015        Kategorie 2017 
9. Sedláková Nikola       6. Kepková Emily 
Kategorie 2016 
11. Šlápotová Beáta 
13. Mašková Kristýna  
15. Knězková Lilly                                    Pavlína Němcová 

Áčko                     Béčko 
Ševětín - NV 1:2 (Němeček M. 2)       Novosedly - NV 7:2 (Kupka F., Matějka D.) 
NV - Kovářov 3:1 (Pivko M. 2, Zápotoka L.)  NV - Peč 2:5 (Matějka D., Tuček D.) 
Čt. Dvory - NV 2:2 (Didek Z., Pivko M.)    Popelín - NV 4:1 (Matějka D.) 
NV - Bernartice 1:3 (Didek Z.)        NV - St. Hlína 1:8 (Tušil P.) 

Našim fotbalistům se v letošním roce příliš nedařilo. Po odehrané soutěži skončilo 
A mužstvo na předposledním 13. místě a B mužstvo na posledním 14. místě. Oba 
týmy tak sestupují do nižší soutěže.

Sport

Gymnastika

Fotbal  - výsledkový servis
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Tato sezóna byla kvůli covidu extrémně dlouhá, a tak bylo 
těžké udržet stabilní výkony. Naštěstí máme každý terč 
doma, a tak jsme mohli alespoň trénovat a hrát i nějaké 
online turnaje.  
Od začátku sezony jsme hráli ve složení Lukáš Anděra, 
Tomáš Brus, Štěpán Staněk, Alena Vanišová, Pavel Houdek 
a Radek Ján starší. V přestupním termínu se k nám připojil 
Tomáš Houdek.  
V Jihočeské 3 lize G jsme se umístili na 3. místě, a tak jsme 
si mohli dojet pro historicky první pohár na vyhlášení 
sezóny v Žabovřeskách. 
Ještě lépe se nám dařilo v ligovém poháru kategorie C+. 

Podařilo se nám kvalifikovat na 
republikové finále do Žďára nad 
Sázavou.  
Ve velkém finále jsme skončili 
na 32. místě a v malém finále na 
8. místě. 
Velké poděkování patří RM 
BAU Jindřichův Hradec za 
poskytnutí finančního daru na 
koupi dresů. Také děkujeme 
Romanovi Kadlecovi za super 
servis v Pivnici Nechyba. 

Za (NE)CHYBA TEAM Nová 
Včelnice Lukáš Anděra 

Sport

Shrnutí šipkařské sezóny 2020/2022
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Inzerce
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Redakční rada přeje všem krásné léto a dětem 
hezké zážitky z prázdnin.

Inzerce
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Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1 100 ks, neprodejné. 
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